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Dit is de 2de nieuwsbrief van Kookclub “De Zilveren Pollepel” (DZP),  

Het 4de seizoen van de kookclub is alweer achter de rug en kunnen we met veel voldoening terug kijken. 

Dit seizoen zijn we gestart met een nieuwe vorm van inkoop, aanvankelijk was Distrivers onze leverancier die echter 
plotseling haar activiteiten naar clubs als de onze heeft beëindigd……! Daar sta je dan met een menucommissie die 

veel energie stopte in het goed verlopen van de bestellingen. Dankzij hun veerkracht en inventiviteit konden we bijna 
geruisloos naar een andere leverancier “Zegro”  over gaan. Zoals jullie allemaal hebben kunnen ervaren zijn zij in 
staat om goede producten te leveren voor de mooie menu’s die wij tegenwoordig mogen koken en nuttigen. De vele 
complimenten naar die de leden hebben geuit over de recepten en menu’s sterkt de mensen die hier aan werken om 

het komende seizoen de trend door te zetten. De kans dat je in september nog lekkerder gaat eten is dus groot.   

Zoals wij in de eerste nieuwsbrief hebben geschreven zijn we druk bezig met de samenwerking/fusie met de CCS. 

Beide besturen hebben de afgelopen maanden uitgebreid met elkaar gesproken er worden binnenkort commissies 
samengesteld om de samensmelting in goede banen te leiden. Inmiddels hebben veel leden toegezegd deel te nemen in 

het obligatie traject, het resultaat; 73 leden nemen totaal 281obligaties, 32 leden durven het helaas nog niet aan en 
een aantal leden heeft helemaal niets van zich laten horen, hieruit blijkt dat de stap naar een eigen kookruimte ne 
restaurant breed gedragen wordt en daarvoor zijn we erg dankbaar. We hopen echter dat de twijfelaars alsnog 

“over de brug” komen en gaan deelnemen. Dankzij deze obligaties, de uitgekiende inkoop en kostenbewaking lijkt de 
financiële drempel “geslegt” te worden en komt ons doel steeds dichterbij. Ondertussen is er nog steeds de hoop dat 

de Gemeente Barendrecht en de Rabobank een duit in het zakje gaan doen.   

Inmiddels zijn een aantal panden door ons bekeken, het ideale pand, dat voldoet aan onze strikte voorwaarden zoals 
bereikbaarheid, veiligheid en betaalbaarheid hebben wij echter nog niet gevonden.  Er zijn wel een aantal locaties 
die aan onze voorwaarden voldoen maar het prijskaartje wat daar aan hangt is iets boven ons budget. Natuurlijk  

staan we open voor alle tips die jullie in deze zaak kunnen aandragen en vernemen we het heel graag als jullie goede 
tips hebben. Voorlopig blijven we zeer naarstig zoeken. 

Zodra er een pand is zal jullie vakkundige hulp nodig zijn om de ruimtes in te richten, denk aan het bouwen van 
wanden de aanleg van elektra, gas water etc. etc.. Enkele leden hebben al toegezegd de handen uit de mouwen te 
willen steken. Als jij ook wilt helpen geef je dan op bij Harm Holleman, secretaris. 

 

De populariteit van koken is sterk aan het groeien, ook bij DZP is dat te merken ondanks opzeggingen blijven we op 
een respectabel aantal leden.  

Het aantal “jongeren” in de club is gegroeid maar blijft nog wat achter bij onze doelstellingen, de aanvangstijd van 
de kookavonden is daar ook debet aan, het lijkt ons goed om daar wat aan te gaan doen. Ook hebben een paar 
jongere leden aangegeven dat zij graag in een groep met leeftijdgenoten willen koken. Edwin Oudshoorn heeft zijn 
medewerking aan zo’n groep als chef al toegezegd. Deze groep kan dan –als men dat wil- later beginnen, men kan 
koken op de 1ste dinsdag of de 2de donderdag van de maand. 

Daarom een oproep aan alle “ jongeren” om aan te geven of je naar de jongerengroep wilt verhuizen. Indien 
hierdoor ruimte in de groepen gaat ontstaan kunnen we die weer opvullen met nieuwe leden.   

 
 

 



 

 

 

 

  

 

 

Op 22 augustus zal de Algemene Leden Vergadering plaatsvinden in gebouw Aksent, noteer het in je agenda. 
Daaraan voorafgaand zal op vrijdag 19 augustus  de Mexicaanse avond  worden gehouden, en mooie 

gelegenheid om ook de andere leden van de kookclub te ontmoeten. Er worden 80 mensen verwacht, het zal zeker 
een gezellige avond worden. Jeanette Noordzij, Corry Holleman, Hanny van Houwelingen, Nanda Stam en Hens 

Westerveld hebben de taak op zich genomen om de maaltijd van die avond te verzorgen. Thuis eten is dus niet nodig. 

De locatie is Carnisseweg 65, om de binnen en buitenruimte in te richten, de drankjes te verzorgen etc. kunnen we 
nog wel enige hulp gebruiken…….dus als je wilt komen helpen bel of e-mail Harm dan even.  

Er is ook nog een verzoek aan iedereen die komt;  Zoals je kunt begrijpen is het sanitair in de woning niet ingericht 
op het gebruik door 80 personen, er komt een “dixie” voor de mannen en verder hopen we dat je hier rekening mee 

wilt houden.   

Over de juiste aanvangstijd word je nog geïnformeerd. 
 

 

Het bestuur wenst iedereen een heerlijke zomer…. 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


